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VERSLAG 
 

VERGADERING COMMISSIE 4 
 

VAN WOENSDAG 26 mei 2021 TE 19:30 UUR 
 

digitaal 
 

Aanwezig: Jeff Dierckx - voorzitter 
Adriaensens Stijn, van Dongen Savanah, Anaf Hannes, El Yakhloufi Achraf, De Busser Koen, Van Lommel 
Reccino, Geys Mario, Roes Peter, Debondt Luc, Voordeckers Bart, Schafraet Wout - raadsleden 
Baeten Els, Boogers Marc - schepenen 
Van Rompuy Jan - commissiesecretaris 
Verontschuldigd:  
 
Waren eveneens aanwezig 
Jan Van Steenbergen, Wilfried Sylverans, Paul Moelans en Guy Van Litsenborg – raadsleden, 
Melanie Ryckaert - Ondernemen en Werk, 
Dien Haemhouts – Ondernemen en Werk, 
Leen Driesen – Ondernemen en Werk, 
Kristien Sysmans – Toerisme, 
Hugo Meeus - ruimtelijke ordening, 
Patrick Diels - Milieu en Groen, 
Steven Mateusen - Wegen en Riolen, 
Greet Willems - directeur Sht, 
Pers, 
Publiek. 
 
Goedkeuring verslag vorige vergadering 
Vanuit het publiek wordt verwezen naar het verslag van de commissie van 24 maart 2021 waar bij de vraag van 
Bart Voordeckers ging over de gelden die de Vlaamse Regering in het kader van het relanceplan vrij maakt. 
Vanuit het publiek werd toen opgemerkt dat het ontbrekende fietspad op de Oude Dijk toch geen probleem meer 
kan zijn. Schepen Marc Boogers zou op de dienst navragen hoever het staat met dit dossier in het kader van de 
subsidiëring. Tot op vandaag heeft de vraagsteller hierop nog geen antwoord gekregen van de schepen. 

Schepen Marc Boogers vraagt de stand van zaken na en geeft mogen een antwoord. 
 

Het verslag van vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 
Herstelplan 2.0: 
Samen leven en ontspannen: Picknickproject ‘zoek de kleine gelukjes’ 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Hugo Meeus toelichting bij dit punt. 
Schepen Marc Boogers dankt de ploeg die dit alles voor elkaar heeft gekregen en droomt er van om na corona dit 
project ook verder te zetten. 
Reccino Van Lommel vindt dat tegen dit initiatief niemend iets kan op tegen hebben, maar merkt op dat er hier en 
daar wel regelmatig afval te vinden is en vraagt of hier iets aan gedaan wordt. Hiju vraagt of er controle is op het 
afval en ook op de banken. 

Alle plaatsen worden minstens één keer per week bezocht en nagekeken. Ook zijn er verschillende 
zwerfvuilvrijwilligers die regelmatig langs gaan en het eventuele zwerfvuil op rapen en in elke buurt is 
ook een contact persoon. 

Reccino Van Lommel vraagt of een rondgang van één keer per week wel voldoende is. 
Voor 80% volstaat dit. Bij meldingen wordt extra opgetreden. 

Reccino Van Lommel vraagt of men ergens banken moet weghalen omdat het niet houdbaar is. 
Zo lang het goed gaat blijven de locaties behouden, anders zal worden ingegrepen. 

Peter Roes vraagt of het mogelijk is om de buurten ook te betrekken bij een evaluatie over onder meer de 
frequentie van gebruik, het afval, … . 

Vorig jaar is dit ook gebeurd. 
Greet Willems dankt de dienst dat het Sht geholpen werd door het plaatsen van een aantal banken bij het 
inrichten van buitenklassen. 
 
Ondernemen en werk  
Cadeaubon 2020 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dien Haemhouts toelichting bij dit punt. 
Reccino Van Lommel meldt dat deze toelichting overeen komt met het antwoord dat hij kreeg op zijn schriftelijke 
vraag van een tijd geleden. Hij vindt 130.000 euro een redelijk groot bedrag voor bonnen die niet ingeruild werden 
en had eerder graag een verlenging van het systeem gezien. Hij vraagt of hier een reden voor was om dit niet te 
doen. 
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Het schepencollege wilde op korte termijn een intensif geven. Schepen Francis Stijnen heeft toen 
verduidelijkt dat de 130.000 euro van de niet-ingeruilde bonnen voor andere doeleinden zullen gebruikt 
worden. 

Vanuit de pers wordt gevraagd waarom die 130.000 euro niet aan een goed doel schenken? 
Schepen Els Baeten zal deze vraag meenemen naar het college. 

 
Aanpak focusgebied Stadshart 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Melanie Ryckaert toelichting bij dit punt. 
 
Tot in Turnhout 2021 en campagne 2021 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Dien Haemhouts toelichting bij dit punt. 
Bart Voordeckers zag vorig jaar al een verandering tegenover vroeger, ook naar Turnhoutenaars zelf en heeft 
daar veel appreciatie voor. Voor hem is het nog niet duidelijk hoe de nederlandse doelgroep gaat bereik worden 
en is daar zeer benieuwd naar. 
 
Terrasuitbreidingen 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Leen Driesen toelichting bij dit punt. 
 
Toelagereglement ondersteuning logiessector – logiesactie 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Kristien Sysmans toelichting bij dit punt. 
 
Flankerende maatregelen bij concessieovereenkomst Warandeparking – verlenging 
Schepen Marc Boogers verduidelijkt dat de flankerende maatregelen van 202.600 euro voor compensatie van 
betalend straatparkeren en gratis avondparkeren in de Warande-omgevingen en de 36.000 euro per trimester 
(jaarlijks geïndexeerd) voor het gebruik van parkeerplaatsen door de stad, verlengd worden. 
 
Schoolreglement van de Sport- en Handelsschool Turnhout - schooljaar 2021-2022 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Greet Willems toelichting bij dit punt. 
Het geluid van de zoom-sessie is niet optimaal waardoor de aanwezigen de toelichting moeilijk tot niet verstaan. 
Aangezien hierdoor het onmogelijk wordt om dit punt op de commissie fatsoenlijk te bespreken, stelt voorzitter 
Jeff Dierckx voor dit punt nu niet verder te behandelen. Het is ook geen dringend punt en kan volgende 
commissie opnieuw geagendeerd worden. Het zal van de agenda van de aankomende gemeenteraad gehaald 
worden en volgende maand geagendeerd worden. 
De aanwezige raadsleden zijn hiermee akkoord. 
 
Algemene Vergadering Iveka 
Voorzitter Jeff Dierckx geeft een kort overzicht van de agendapunten van de algemene vergadering. Hij verwijst 
naar e-besluit waar alle info kan teruggevonden worden. 
 
Vraag van raadslid Guy Van Litsenborg 
Verkeerssituatie in de Muizenvenstraat richting containerpark IOK. 
Beste schepen, ik krijg regelmatig de opmerking dat er in de Muizenvenstraat aan de Car- Wasch auto’s 
staan aan te schuiven om naar het containerpark te gaan. Een lange aanschuif file. 
De bewoners en de bedrijven die aan de rechterkant gelegen zijn hebben op eigen initiatief al bordjes 
geplaatst om de in en uitritten vrij te houden. Om zelf uit hun bedrijf te kunnen vertrekken. 
Wat het grote probleem is :  
wanneer er een grote aanschuif file staat (zelfs tot aan de car wach) voor een bezoek aan het 
containerpark en er vrachtwagens aankomen die moeten laden/lossen in het bedrijventerrein 
Muizenvenstraat bij bedrijven gelegen aan de linkerkant van het industrieterrein.  
Zij in de file komen te staan tussen de voertuigen die op het containerpark moeten zijn, vaak langere tijd 
eer ze kunnen afslagen links in het industrie gedeelte. 
Dit is ook voor de werknemers die in de industrie werken , denk aan Limar vroege late ploeg, deze 
werknemers moeten dan ook aanschuiven in de aanschuif file 
Of ze rijden de file links voorbij , in de wetenschap dat er een voertuig van de andere kant komt aanrijden 
, en dit geeft dan weer homeles. 
Mijn vraag aan de schepen om deze verkeerssituatie te bekijken met de dienst mobiliteit en te verbeteren / 
aan te passen zodat de bedrijven die daar gevestigd zijn  geen hinder ondervinden van de lange 
aanschuif file naar het containerpark wanneer zij leveringen verwachten of hun werknemers om een 
bepaald uur op de firma aanwezig moeten zijn. 
Graag reactie aub. 
Schepen Marc Boogers verduidelijkt dat op korte termijn volgende zaken zullen gerealiseerd worden: het aantal 
toegelaten wagens wordt uitgebreid, er zal een lifestream-camera geïnstalleerd worden zodat men van thuis uit 
kan zien hoe druk het is en er zal parkeerverbod ingevoerd worden aan de overzijde. Ondertussen wordt aan IOK 
extra info gevraagd, onder meer wanneer er normaal pieken zijn, hoe de druktespreiding is, … . Afhankelijk van 
deze antwoorden zullen er eventueel structurele aanpassingen gebeuren. 
Guy Van Litsenborg stelt voor om eventueel op afspraak te werken. 

Schepen Marc Boogers zal deze suggestie overmaken aan IOK. 



Verslag vergadering Commissie 4 van  26 mei 2021  3 / 4 

 

Mario Gijs stelt voor om het parkeerverbod aan de overzijde te koppelen aan de openingsuren van het 
containerpark. 

Schepen Marc Boogers zal dit meenemen. 
 
Vragen van raadslid Peter Roes 
Het valt mij op wanneer ik me met de fiets in Turnhout verplaats en ik kom naast de gekende groene 
glasbollen dat er veel sluikstort naast gezet wordt. 
Regelmatig zie ik sluikstort staan aan de glasbollen, bv de glasbol aan de brandweer kazerne. Daar staat 
alle dagen sluikstort naast. 
Mijn vragen: 
Wat is het gewicht dat er aan sluikstort is opgehaald in Turnhout in 2020 
Zijn er bepaalde plaatsen waar men Pv op kunnen maken heeft omwille van bruikbaren sporen van de 
vervuiler.  
Zijn er plaatsen waar camera controles werden, worden uitgevoerd 
Is het gewicht sluikstort afval gekend wat in 2020 opgehaald is door de mooimakers , de vrijwilligers van 
de stad die dagelijks, wekelijks hun opruim actie lopen. 
Hoeveel erkende vrijwilligers kent onze stad die sluikafval ruimen? 
Wat doet de stad om het sluikstortbeeld op die locatie’s te verbeteren.  
Graag reactie 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Patrick Diels antwoord op deze vraag. 
Paul Moelans stelt voor om enkele dummy-camera’s te hangen en / of een bord te plaatsen met bijvoorbeeld de 
tekst: “hier ziet men u” of “schaam u dat u aan het sluikstorten bent”. 
Vanuit de pers wordt gevraagd of het invoeren van een solidaire afvalbelasting tot de mogelijkheden behoort. 
 
Werkzaamheden Scheperstraat- Brandhoefstraat Schorvoort  
Start werken 22 februari – einde van de werken voorzien  14 mei. 
Enkele vragen : 
Hoe komt het dat de werken zoveel vertraging opgelopen hebben? 
Is er dan met de aannemer geen afspraak gemaakt tegen welke datum deze werken moeten klaar zijn en 
wat de eventuele gevolgen zijn als einddatum niet gehaald word. 
Wie volgt vanuit de dienst deze werken op? 
De vraag van de buurtbewoners resterend gedeelte van de brandhoefstraat , schansstraat en 
welvaartstraat vragen of bij hun in de volgende fase de stoepen vernieuwd worden? 
Of komt er geen volgende fase meer? 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Steven Mateusen antwoord op deze vraag. 
Paul Moelans treedt zijn collega Peter Roes bij en voegt er aan toe dat de communicatie wel beter kon. De 
aanliggende straten werden niet ingelicht. Er is veel vertraging bij de uitvoering van de werken en ook veel 
overlast. Buurtbewoners klagen er over dat de aannemer zijn machies al om 06.05 uur laat draaien. 
Peter Roes merkt ook op dat de aannemer allerlei materialen onverlicht op de openbare weg plaatst. 

Vanuit de dienst zal een mail naar de aannemer gestuurd worden in verband met de geluisoverlast ’s 
morgens en ook in verband met het onverlicht plaatsen van materialen op de openbare weg. 

Peter Roes begrijpt niet dat alleen de weersomstandigheden oorzaak zijn van de vertraging. Hij heeft zelf 
vastgesteld dat er soms niemand gedurende heel de week aanwezig is. Ook Paul Moelans heeft dit vastgesteld. 
Bijvoorbeeld vandaag was er weer niemand aanwezig. 
Peter Roes vraagt of er een boeteclausule voorzien is wanneer de werken niet tijdig klaar zijn. 

Een boeteclausule is niet voorzien bij onderhoudswerken. De aannemer heeft wel problemen gehad met 
onderaannemers en heeft laten weten dat het legbed momenteel te nat is om klinkers te leggen. 

Paul Moelans verwijst naar de toelichting en stelt vast dat er pas werken geweest zijn en vraagt of het de 
bedoeling is il binnen enkele jaren opnieuw alles open te gooien. 

De werken die er onlangs uitgevoerd werden, waren ter voorbereiding van het aanleggen van nieuwe 
stoepen. Hoe en waar deze gaan komen moet nog verder bekeken worden. 

Paul Moelans herhaalt nog eens zijn vraag waarom de aanliggende straten niet werden aangeschreven. 
Dit is vermoedelijk vergeten. 

 
Vraag van raadslid Bart Voordeckers 
Graag toelichting over het collegebesluit ivm retentiebekken Stadspark 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft Steven Mateusen antwoord op deze vraag. 
Bart Voordeckers dankt voor de toelichting die wel zeer technisch was maar is van mening dat het verder verloop 
vooral belangrijk is voor het Stadspark. Hij vraagt om regelmatig een stand van zaken op deze commissie te 
brengen. Hij is tevens van mening dat vele mensen blij zullen zijn met de conclusie dat het oorspronkelijke 
voorstel om de ondergrondse parking als bergbezinkbassin om te vormen voor 90% niet nodig zal zijn. 

Misschien kan eind dit jaar op de commissie al een oplossing naar de toekomst voorgelegd worden. 
 
Vragen van raadslid Luc Debondt 
Stand van zaken fietspad Heidevenstraat-Bleekhoefstraat 
Bewoners en de wijkagent vragen oplossingen voor het gebruik van het vernieuwde fiest- en voetpad. 
Voertuigen maken geregeld gebruik van deze verbinding tot zelfs tegen het fietspad naast het spoor. 
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Schepen Marc Boogers deelt mee dat met het plaatsen van paaltjes het gemotoiseerd verkeer niet meer mogelijk 
wordt. 
 
Wat heeft de schepen van dierenwelzijn al gerealiseerd van het bestuursakkoord tijdens de voorbije 2,5 
jaar ? 
Aan de hand van een ppt (zie bijlage) geeft schepen Els Baeten antwoord op deze vraag. 
Luc Debondt merkt op dat het spijtig is dat er geen reactie kwam op de opstart van een dierenvoedselbank waar 
ook mensen van buiten Turnhout gebruik van maken. Hij vindt het jammer dat dergelijke initiatieven niet door het 
huidig bestuur gevaloriseerd worden. 
Vanuit het publiek wordt vastgesteld dat tijdens de lockdown geregeld wat huisdieren werden binnen genomen 
maar nu meer en meer naar het asiel worden gebracht. Men vraagt of de schepen de burgers attent heeft 
gemaakt dat men best niet zo maar een dier in huis neemt. 

Schepen Els Baeten verduidelijkt dat ze dat niet persoonlijk heeft gedaan maar dat in de pers dit wel 
ruim onder de aandacht werd gebracht. Savanah van Dongen voegt er aan toe dat vanuit Vlaanderen 
een duidelijke communicatie hierover werd gevoerd. 

Vanuit het publiek wordt verwezen naar het welzijn van de dieren en haalt men een studie van de universiteit van 
Wageningen aan waaruit blijkt dat een 3 à 4 miljoen zwerfkatten verantwoordelijk zijn voor ongeveer 96 miljoen 
prooien per jaar. Vanuit het publiek wordt gesteld dat het stilaan tijd wordt dat zwerfkatten daadwerkelijk uit het 
beeld moeten verdwijnen. 

Savanah van Dongen verwijst naar de sterilisatie waardoor binnen enkele jaren zwerfkatten zo goed als 
verdwenen zullen zijn. Er zullen natuurlijk wel altijd een aantal blijven die achtergelaten worden. 

Luc Debondt verwijst nog even naar de dierenvoedselbank en vraagt of dit initiatief overgenomen gaat worden 
door de Stad of hiervoor een convenant wordt aangegaan. 

Schepen Els Baeten zal deze vraag meenemen. 
 
Gaat de stad Turnhout AWV benaderen om bijkomende maatregelen te nemen voor de gevaarlijke situatie 
voor voetgangers en fietsers aan dit kruispunt van de ring met de Steenweg op Oosthoven ? Jammer 
genoeg is er hier de afgelopen dagen een dodelijk slachtoffer gevallen dat misschien had kunnen 
voorkomen worden. 
In het verleden is daar al uitdrukkelijk om gevraagd door de stad, doch steeds zonder succes. Het 
plaatsen van een oranje knipperlicht zou de aandacht verhogen voor het afslaand verkeer dat richting 
Ravels afdraait. 
Is de stad bereid tijdelijke maatregelen te nemen in afwachting van een oplossing. Misschien het plaatsen 
van een oranje waarschuwingsbord voor overstekende voetgangers en fietsers. 
Schepen Marc Boogers verduidelijkt dat de melding van het persartikel over dit dodelijk ongeval aan AWV werd 
overgemaakt. Hij vindt het sprijtig dat men jaren te laat begint aan de herinrichting van de kruispunten. 
Voorzitter Jeff Dierckx deelt mee dat op initiatief van Peter Segers als voorzitter van de gemeenteraad   een motie 
zal worden voorgelegd aan de gemeenteraad met de bedoeling om een sterk signaal te sturen naar Vlaanderen 
toe. 
Schepen Marc Boogers deelt ook nog mee dat AWV heeft gemeld dat er wel degelijk een oranje knipperlicht 
hangt. Dit hangt wel vrij hoog en is vrij flou. AWV zal dit verder bekijken. De fietsersbond heeft ondertussen ook 
een fiets met een bijhorend bord geplaatst op de plaats van het ongeval. 
Hannes Anaf deelt mee dat een afspraak met een delegatie gepland was bij het kabinet van de minister maar dit 
ondertussen verschoven werd naar begin juni. Hij heeft ook een aantal schriftelijke vragen in het Vlaams 
Parlement ingediend. 
 
 
Punten agenda gemeenteraad 
Er werden geen extra punten aangebracht. 
 
Uit het college 
Er werden geen punten aangebracht. 
 
 
 
 
 
Jan Van Rompuy 
Commissiesecretaris 



Aanpassingen Schoolreglement 
Sport- en Handelsschool Turnhout

• Globaal: bewoordingen, terminologie, …
• LOG -> Logistieke opleidingen

• Agenda -> studieplanner

• Nieuw studieaanbod (hervorming):

• Belangrijke wijzigingen overlopen



CLB (p5)

• CLB 

Onze school werkt samen met het een onderstaande Centrum voor 
Leerlingenbegeleiding (Vrij CLB Kempen - 014 41 64 39 -
turnhout@vclb-kempen.be) De contactpersoon zal de leerlingen onder 
meer ondersteunen in de begeleiding van zijn/haar studies en 
studiekeuze. Je kan het CLB bereiken via smartschool. De 
contactgegevens van het CLB vind je in bijlage 3. 

-> algemene bewoordingen: mocht er iets wijzigen, is het enkel de bijlage die we moeten aanpassen



1.51.51.51.5 Instemming met het pedagogisch project en Instemming met het pedagogisch project en Instemming met het pedagogisch project en Instemming met het pedagogisch project en 
met het schoolreglement (p7)met het schoolreglement (p7)met het schoolreglement (p7)met het schoolreglement (p7)

Dit schoolreglement eerbiedigt de internationaal-rechterlijke en 
grondwettelijke beginselen inzake de rechten van de mens en van het 
kind in het bijzonder. Het schoolreglement wordt op de website van de 
school geplaatst. Op eenvoudige vraag bezorgt de school een gedrukt 
exemplaar. Ouders worden schriftelijk op de hoogte gebracht bij elke 
wijziging en verklaren zich schriftelijk akkoord met de wijziging.  Indien 
zij dit niet doen, wordt op 31 augustus van het lopende schooljaar een 
einde gesteld aan de inschrijving van de leerling.



1.81.81.81.8 Weigeringsgronden (p8)Weigeringsgronden (p8)Weigeringsgronden (p8)Weigeringsgronden (p8)

De school kan de inschrijving weigeren op grond van volgende 
elementen:

• de leerling voldoet niet aan de wettelijke toelatings- en 
overgangsvoorwaarden;

• de maximum opnamecapaciteit is bereikt;

• de leerling werd het vorige jaar of het daaraan voorafgaande 
schooljaar definitief uitgesloten;

• er is onvoldoende draagkracht om de leerling op een correcte wijze 
de lessen te laten volgen.



AfwezighedenAfwezighedenAfwezighedenAfwezigheden

1.11.9     1.11.9     1.11.9     1.11.9     Afwezigheid bij toets en taak:Afwezigheid bij toets en taak:Afwezigheid bij toets en taak:Afwezigheid bij toets en taak:
(p 11)(p 11)(p 11)(p 11)
• Met een geldig afwezigheidsattest heeft de leerling het recht een toets, een grote 

taak (opstel/verhandeling, boekbespreking, presentatie, porfolio, stageverslag, 
onderdelen van een GIP,…) in te halen en zo een 0-score te vermijden. De leerling 
maakt hiervoor zelf een afspraak met de vakleerkracht, binnen de eerstvolgende 
lesweek dat hij terug op school is.  De afspraak voor een inhaaltoets of het 
verplaatsen van een deadline kan enkel gegeven worden als het 
afweizgheidsattest op het onthaal is ingeleverd (datum van ontvangst wordt 
genoteerd). Indien deze voorwaarden niet vervuld zijn, blijft de 0-score. 
Bovenvermelde afspraken gelden eveneens voor proefwerken of 
deelproefwerken die voor de eigenlijke proefwerkenreeks op de agenda staan. 
Grote toetsen worden ingehaald op vrijdagnamiddag van 15.45uur tot 16.30uur. 
Leerlingen met een 8ste lesuur op vrijdag kunnen uitwijken naar woensdagmiddag 
van 12.30uur tot 13.30uur. Er kan telkens maar één toets worden ingehaald.  Bij 
meerdere grote toetsen wordt een alternatief voorgesteld. Een leerling die niet 
komt opdagen, krijgt hiervoor de quotering 0.



Afwezigheden (p12)Afwezigheden (p12)Afwezigheden (p12)Afwezigheden (p12)

In uitzonderlijke gevallen kan een leerling die daarvoor een gewettigde 
reden heeft, de school voor de einduren verlaten. Dit kan enkel na 
toestemming van de directeur.



1.4 Verplaatsingen naar externe sportinstallaties 1.4 Verplaatsingen naar externe sportinstallaties 1.4 Verplaatsingen naar externe sportinstallaties 1.4 Verplaatsingen naar externe sportinstallaties 
door leerlingen Lichamelijke Opvoeding en Sport en door leerlingen Lichamelijke Opvoeding en Sport en door leerlingen Lichamelijke Opvoeding en Sport en door leerlingen Lichamelijke Opvoeding en Sport en 
Sportwetenschappen (p12)Sportwetenschappen (p12)Sportwetenschappen (p12)Sportwetenschappen (p12)

Huurfietsen

• Er zijn op school een beperkt aantal huurfietsen. In uitzonderlijke 
situaties kan een leerling hiervan, tegen betaling, gebruik maken. De 
juiste afspraken hieromtrent staan op Smartschool.



1. 8 Laptopproject  (p13)

In schooljaar 2021-2022 starten we in de Sport-en Handelsschool ons 
laptopproject op. Hiermee wil de school op termijn elke leerling vanaf 
het derde jaar uitrusten met een degelijke laptop. De aankoop van de 
laptops gebeurt stapsgewijs. De school kiest bewust voor een uniform 
toestel voor alle leerlingen en leerkrachten. 



1. 19 Afstandsonderwijs (p13)

Om leerlingen goed voor te bereiden op digitale lessen in het hoger onderwijs en 
op het thuiswerk in latere werksituaties vindt het onderwijs voor 5 & 6 
boekhouden-informatica en voor 5 & 6 informaticabeheer op woensdag plaats in 
de vorm van afstandsonderwijs. Leerlingen zullen gedurende 4 lesuren onderricht 
en/of opdrachten krijgen, terwijl ze thuis op hun eigen pc/laptop werken. De 
aanwezigheden in deze afstandslessen zijn verplicht. Voor afwezigheden moet een 
attest aangeleverd worden, volgens de afspraken van 1.11 in dit schoolreglement. 
De opgelegde opdrachten worden op de desbetreffende lesuren gemaakt en 
conform de afspraken ingeleverd. De betrokken leerkrachten zijn dat lesuur 
beschikbaar voor vragen of feedback.

Indien een leerling zich onvoldoende inzet, geregeld niet in orde is, afwezig blijft,… 
kan de directie altijd beslissen dat de leerling deze lesuren op school aanwezig 
moet zijn.



1. 20.2 1. 20.2 1. 20.2 1. 20.2 AfwijkendeAfwijkendeAfwijkendeAfwijkende bijdrageregelingbijdrageregelingbijdrageregelingbijdrageregeling (p14)(p14)(p14)(p14)

Gescheiden ouders informeren de school over wie (vader en/of 
moeder) de schoolrekening zal betalen.  De school hoeft geen 
gesplitste facturen te maken. De school maakt geen gesplitste facturen.
Als ouders het wensen, krijgen ze beiden een identieke schoolrekening. 
Ongeacht het voormelde blijven beide ouders na scheiding 
aanspreekbaar voor het gehele bedrag van de schoolschulden.



Open dagOpen dagOpen dagOpen dag (p15)(p15)(p15)(p15)

De aanwezigheid van onze leerlingen tijdens de open dag is  nuttig en 
zinvol. Indien men vraagt om je medewerking (opbouw, afbraak, 
aanwezigheid), dan ben je verplicht op deze vraag in te gaan.



1.27.8 InitiatievenInitiatievenInitiatievenInitiatieven van van van van leerlingenleerlingenleerlingenleerlingen (p20)

• Alle teksten die leerlingen wensen te verspreiden in de school, 
moeten vooraf ter goedkeuring aan de directeur worden voorgelegd.

• Een geldophaling in de school door leerlingen kan slechts gebeuren 
na schriftelijke goedkeuring door de directeur.

• Leerlingen die deelnemen aan wedstrijden of manifestaties buiten de 
school en daarbij de naam van de school willen gebruiken, moeten 
daarvoor de schriftelijke toestemming van de directeur bekomen.

• Activiteiten die personeelsleden , leerlingen of derden op eigen 
initiatief organiseren voor een bepaalde leerlingengroep, vallen niet 
onder de verantwoordelijkheid van de school.



2.3 Materiële bezittingen en vandalismeMateriële bezittingen en vandalismeMateriële bezittingen en vandalismeMateriële bezittingen en vandalisme
(p23)(p23)(p23)(p23)
• Leerlingen laten hun persoonlijke bezittingen zoals mobiele telefoon, 

juwelen, tassen niet onbeheerd achter. De school is niet verantwoordelijk 
voor gebeurlijke diefstallen.

• De leerlingen zijn verplicht hun fiets of bromfiets achter te laten op de 
daartoe voorziene plaatsen.

• De leerlingen gebruiken alle infrastructuur als goede huisvaders met 
respect voor gebouwen, toestellen en meubilair. Alle schade, door een 
leerling toegebracht aan het lokaal, de meubelen, didactisch materiaal of 
andere zaken wordt op zijn kosten hersteld. Daarenboven kan hem een 
straf worden opgelegd.

• De leerling is aansprakelijk voor schade die hij opzettelijk toebrengt aan:
• lokalen, meubilair of materiaal van de school;
• materiaal of werken van de andere leerlingen.



2.4 Genotsmiddelen 2.4 Genotsmiddelen 2.4 Genotsmiddelen 2.4 Genotsmiddelen (p 23)

• Er geldt een absoluut en permanent verbod op het roken van producten op 
basis van tabak of van soortgelijke producten. Binnen de volledige 
instelling, met inbegrip van zowel de gebouwen als de speelplaatsen en 
andere open ruimten is het verboden: 
• te roken;
• alcohol te gebruiken, te bezitten, te verhandelen;
• drugs te gebruiken, te bezitten, te verhandelen.

• Een leerling mag zich niet in de school aanbieden onder invloed van 
bovenstaande genotsmiddelen. 

• Het is verboden te roken tijdens extramuros-activiteiten. 

• Bij overtreding van de naleving van het verbod op genotsmiddelen zal de 
leerling gesanctioneerd worden overeenkomstig het orde- en 
tuchtreglement opgenomen in dit schoolreglement. 



2.4 Flexibele leertrajecten2.4 Flexibele leertrajecten2.4 Flexibele leertrajecten2.4 Flexibele leertrajecten

Aan leerlingen met bijzondere noden (bijv, ex-OKAN-leerlingen of 
andere leerlingen zonder recente voorgeschiedenis in het gewone 
Vlaamse onderwijssysteem. Deze opsomming is niet limitatief), kan de 
klassenraad om diverse redenen vrijstelling verlenen van bepaalde 
vakonderdelen. Tijdens de vrijgekomen uren kunnen dan lessen of 
activiteiten gevolgd worden die tegemoet komen aan de persoonlijke 
onderwijsbehoeften van de leerling. De school kan de leerling ook 
opleggen die lessen of activiteiten te volgen buiten het gewone 
lesrooster, nl. in samenwerking met de vervolgscholen van OKAN. Een 
vrijstelling krijgen voor een volledig vak, kan niet,  behalve wanneer de 
vrijgekomen tijd helemaal gebruikt wordt voor het versterken van de 
kennis van het Nederlands. 



EvaluatieEvaluatieEvaluatieEvaluatie (p29)

Bijkomend: voor de vakken AV Sport in de studierichtingen 
Sportwetenschappen (ASO/doorstroomfinaliteit), Lichamelijke 
Opvoeding & Sport – Sportbegeleiding (TSO/Dubbele finaliteit) of 
Beweging & Sport (arbeidsmarktfinaliteit) behaalt de leerling de 
beoordeling 'voldoende' indien hij op het einde van het schooljaar 
minimaal 60% behaalt voor het totaal van de vakken AV Sport in het 
specifieke en complementaire gedeelte van de opleiding. Die vakken 
worden op het rapport weergegeven onder de rubriek ‘gespreide 
evaluatie’.



DeliberatieDeliberatieDeliberatieDeliberatie (p30)

Overzitten na een oriënteringsattest B met of zonder studieverandering 
kan enkel nog na:

• a) een gunstig advies van de delibererende klassenraad, en vervolgens,

• b) een (niet-bindend) advies van een CLB dat de betrokken personen, op 
eigen verzoek, hebben ontvangen.



DeliberatieDeliberatieDeliberatieDeliberatie (p31)

• Beroep

• Het beroep tegen een beslissing van de delibererend klassenraad 
waarbij aan de leerling niet de beoogde studiebekrachtiging wordt 
toegekend, wordt ingediend bij de voorzitter van de 
beroepscommissie, de directeur ‘Beleving’ van de stad Turnhout, 
Stadskantoor Campus Blairon 200,  2300 Turnhout.  Dit moet uiterlijk 
drie werkdagen na ontvangst van het verslag van het overleg met de 
directeur of zijn afgevaardigde door middel van een gedateerd en 
ondertekend verzoekschrift gebeuren.  In dit verzoekschrift staat ten 
minste het voorwerp van beroep met feitelijke omschrijving en 
motivering van de ingeroepen bezwaren vermeld. Bij deze 
omschrijving kunnen overtuigingsstukken gevoegd worden.



Vraag Peter Roes

Brandhoefstraat

Commissie 26 mei 2021
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Lopend
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Timing
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Vervolg ?
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Vervolg



voettekst | 6

Vervolg
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Vervolg



Vraag Bart 
Voordeckers

Stadspark

- bergbezinkbassin
- retentiebekkens

Commissie 26 mei 2021
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Bergbezinkbassin
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Bergbezinkbassin
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Bergbezinkbassin

hoogte overstortmuur
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Bergbezinkbassin : principe inrichting
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Bergbezinkbassin
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Bergbezinkbassin (meting 2011)
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Bergbezinkbassin
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Bergbezinkbassin
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Bergbezinkbassin
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Bergbezinkbassin



De wapeningssectie van de toekomstige situatie werd 

hiermee vergeleken en we zien dat de benodigde 

wapeningssectie stijgen met ongeveer 10%.

Deze stijging van 10% is weer te vinden in de overgang 

tussen de technische zone vooraan en de bufferzone 

waarbij in de rekennota werd aangenomen dat de 

technische zone het 1ste veld beslaat

Ons voorstel, om de stijging van de benodigde wapening, 

te verkleinen enkele procenten

- huidige sectie van de aanwezige 

bovenwapeningen in het veld op een 3 plaatsen te 

controleren 

- technische zone versmallen - op één lijn te 

brengen met toekomstige nieuwe lift -en trapkoker

- bestaande trapkoker te behouden omdat deze 

voor een zekere stijfheid zorgt in het midden van de lege 

breedte van de technische zone 

Indien met deze ingrepen rekening wordt gehouden dan 

kan het ondergrondse parkeerniveau op -2 gebruik 

worden om 1.40m water in te bufferen 

Bergbezinkbassin
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Risico’s
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Gevolg => terug naar 2009 ?
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Gevolg => terug naar 2009 ?



Vergadering 
Commissie 4

woensdag
26 mei 2021



Agenda
- Goedkeuring verslag vorige vergadering

- Herstelplan 2.0:

- Samen leven en ontspannen: Picknickproject ‘zoek de kleine gelukjes

- Ondernemen en werk 
- Cadeaubon 2020
- Aanpak focusgebied StadshartTot in Turnhout 2021 en campagne 2021
- Terrasuitbreidingen

- Toelagereglement ondersteuning logiessector – logiesactie

- Flankerende maatregelen bij concessieovereenkomst Warandeparking –
verlenging

- Schoolreglement van de Sport- en Handelsschool Turnhout - schooljaar 2021-
2022

- Algemene Vergadering Iveka

- Vragen van raadsleden

- Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

- Uit het college



Herstelplan 2.0



Ondernemen en werk

- Cadeaubon 2020

- Aanpak focusgebied stadshart

- Terrasuitbreidingen horeca

- Tot in Turnhout 2020 en aanzet 2021



Cadeaubon en vermindering dienstenbelasting

• Koopkracht  van elk Turnhouts gezin verhogen en lokaal kopen promoten

• Koopkracht die rechtstreeks teruggaat naar lokale handelaars en horeca

• Cadeaubon van 20 en 25 euro

• Vermindering dienstenbelasting

• Status : Afgewerkt



Cadeaubon – algemeen

- Systeem: 

- Digitale Turnhoutse cadeaubon

- Bon gekoppeld aan rijksregisternummer – adres – unieke code:

- 20 euro voor alleenstaande

- 25 euro voor gezin

- Extra beveiliging door activatie vanaf 18 juli

- Geldig van 18 juli t.e.m. 31 december 2020

- Deelnemende ondernemers:

- 94 nieuwe deelnemende ondernemers hebben zich aangesloten.

- Totaal ongeveer 250 deelnemers

- Besteding bij 211 verschillende ondernemers



Cadeaubon – financieel overzicht

- Totale waarde van de uitgegeven cheques: 477.040 euro

- Totaal uitgegeven: 347.293,45 euro

- Besteed bij deelnemende ondernemers: € 343.258,45 

- Geschonken aan twee goede doelen: € 4.035,00

 Kinderen in armoede: € 3.640,00

 Cultuur-en vrijetijdsector: € 395,00

- Niet-geïnde: € 129.746,55



Cadeaubon - Opvolging

- Callcenter dat specifiek werd opgericht door dienst O&W in functie van de 
coronacadeaubon:

- van 8-17 juli (vanaf 18 juli 2020 de cadeaubonnen werden geactiveerd)

- Dienstverlening werd verlengd tot en met 31/08/20. 

- 60 opnieuw verstuurde cadeaubonnen:

- o.w.v. diverse redenen vb: kapot gescheurde bon, verloren gedaan (vb: oud 
papier), 

- “Niet ontvangen”, …

- 16 nieuw verstuurde cadeaubonnen: o.w.v. kleine foutjes in de aangeleverde lijst 
bijvoorbeeld:

- Weduwe die titel gezinshoofd nog niet hadden 

- Of verhuizing naar Turnhout eind juni, maar nog niet verwerkt bij burgerzaken 
o.w.v. achterstand door corona, …



Cadeaubon - Opvolging

- 3 meldingen van diefstal: 

- 1 Telefonische melding op 20 juli 2020 – hebben cadeaubon teruggevonden 

- 1 telefonische melding op 22 juli 2020 - geen aangifte bij politie (persoon 
gekend bij politie)

Bon was op moment van melding reeds opgebruikt. Wij hebben dan ook 
geadviseerd om aangifte te doen bij politie, maar hier is geen gevolg aan 
gegeven.

- 1 telefonische melding op 6 augustus 2020 van diefstal bij Albert Heijn, maar 
geen aangifte bij politie.

Bon was op moment van melding reeds opgebruikt. Wij hebben dan ook 
geadviseerd om aangifte te doen bij politie, maar hier is geen gevolg aan 
gegeven



Cadeaubon – besteding juli 2020



Cadeaubon – besteding augustus 2020



Cadeaubon – besteding september 2020



Cadeaubon – besteding oktober 2020



Cadeaubon – besteding november 2020



Cadeaubon – besteding december 2020



Aanpak stadshart

• Investeren in kwalitatief wonen en kwalitatieve invulling handelspanden

• Werken aan beeldkwaliteit in de winkelstraten door integrale aanpak 

met diverse subsidies

 Reglement ‘Premiestelsels kernwinkelgebied en overgangszones 

Turnhout’ (periode 2020-2025)

• Terrasuitbreidingen horeca toegestaan

• Geen terrasbelasting

• Status : Loopt 



Premiestelsels

• In voege sinds september 2020, goedgekeurd t.e.m. 2025

• Premies gerelateerd aan wonen: 6 dossiers met principiële goedkeuring met panden 

op Zegeplein, Gasthuisstraat, Victoriestraat en R.Sniedersstraat

 1 omvorming, andere wonen boven winkels in stadshart

• Premies gerelateerd aan handel: 7 dossiers met principiële goedkeuring met 

panden Merode-center, Gasthuisstraat, Grote Markt, Warandestraat

 Gevelrenovaties in kader van kwaliteitsverbetering

• Dossiers via kwaliteitskamer voor ondersteuning bij omvorming panden: Zegeplein, 

de Merodelei, Victoriestraat

 Eigenaars inzicht geven in opties om aan de slag te gaan met panden

Momenteel 8 dossiers in voorbespreking in diverse straten



Horecaterrassen 2021
• Mogelijkheid tot het aanvragen van een kosteloos uitgebreid coronaterras 

op openbaar domein vanaf heropening op 8 mei tot eind oktober 2021.

• Zone Grote Markt en Zegeplein

 Behandeld in één globaal vergunningsdossier met bijhorend terrasplan : 

Gekende aanvragen uit 2020 automatisch opnieuw verlengd.

Geactualiseerd naar toestand 2021

Afspraken met de Lijn rond noordzijde Grote Markt:

* In mei en juni vanaf zaterdagmiddag na de markt en ook op zon- en feestdagen 

van 11.30u tot sluitingsuur

* In juli en augustus permanent uitgebreid terras van 11.30u tot sluitingsuur.

Voorwaarden staan opgenomen in afsprakenkader (i.f.v. ceremonies, markten, 

evenmenten, etc…)

• Locaties elders in de Stad

 Gekende aanvragen uit 2020 automatisch opnieuw verlengd

 Nieuwe aanvragen via spotbooking prioritair behandeld
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Horecaterrassen

• Zone Grote Markt 

en Zegeplein

Globale aanvraag: 

terrasplan ->

• Aanvragen elders in de 

Stad:

21 vergunningen 

afgeleverd waar  openbaar 

domein uitbreidingen 

toelaat.
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Horecaterrassen
• Aanvraag overkappingen met minstens één open zijde. 

(voorwaarden naar transparantie, weersbestendigheid, etc…)

• Specifiek voor Grote Markt afwijking op UGP-bepalingen rond RAL kleuren en 

reclamevoering op parasols t.e.m. 2022 

• Inzetten op beeldkwaliteit: 

- eigen kwalitatief voorstel terrasafsluiting

- kosteloos nadars bekleed met doeken “terrasplezier beleef je hier”

• Communicatiemiddelen ter ondersteuning en sensibilisering

(social media, affiche, nadardoeken,…)

• Mogelijkheid tot aanvraag winterterrassen 

vanaf november 2021 

->wanneer horecaprotocol nog beperkingen 

in horeca uitbating oplegt.



Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’

Ondernemers, bewoners en bezoekers

• Aantrekkingskracht van Turnhout regionaal versterken

• Koepelcampagne voor diverse diensten

• In samenwerking met Ondernemend Turnhout en Ondernemend 
Stadshart

• Status : Afgewerkt
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Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’ 2020

Take away’s:

• Belang van een koepelconcept

• Imago vs activerend

• Onderzoek naar kanalen voor jongeren

• Doelgroep Nederland verder specifiëren 

en kanalen uitdiepen



Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’ 2020

Take away’s:

• Influencers waardevolle toevoeging aan campagne

• Aandachtspunt: moet geschikt zijn voor de doelgroep

• Door authenticiteit van berichtgeving zeer goed voor imago

• Advertenties op sociale media zijn van groot belang om mensen buiten de 
stad te bereiken 

• Video/animatie werkt best op sociale media– meer stopping power



Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’ 2021
Concept: 

We tonen dat Turnhout de ideale plek is die alle troeven heeft voor een 

staycation. In de hele campagne tonen we hoe (lokaal bekende) 

Turnhoutenaren als toerist-ambassadeurs de mensen proberen te overtuigen 

om naar Turnhout af te zakken deze zomer voor een daguitstap of weekendje 

weg.

Doelstelling:

 Turnhoutenaren trots maken op Turnhout.

 Turnhoutenaren aanzetten om activiteiten te doen in Turnhout.

 Turnhout en haar troeven bekendmaken binnen de regio van 50 km.

 Zoveel mogelijk toeristen wonende binnen een straal van 50 km naar 

Turnhout lokken.



Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’ 2021
Boodschap: Turnhout is de ideale plek die alle troeven heeft voor een 
staycation.

Pijlers:

 Natuur - groen

 Cultuur/events 

 Retail/horeca 



Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’ 2021

Doelgroep:

 14- 18 jaar

 “Voelt zich 25 jaar”

 Gezinnen

 Medioren

Regio (afhankelijk van doelgroep):

 Inwoners

 Stadsregio

 Provincie Antwerpen

 Straal van 50 km rond Turnhout

 Over de grens (Tilburg, Eindhoven, Breda)



Zomercampagne ‘Tot in Turnhout’ 2021

Campagnestijl 2021 afgestemd op nieuwe huisstijl

• Reisgevoel via postkaart, vakantiekiekjes, … 

• Stempel

• #totinturnhout

• Extra laag i.f.v. herkenbaarheid van de campagne



Toelagereglement ondersteuning logiessector –
logiesactie



Doel

- Ondersteuning logiessector owv ernstige impact crisis

- Hefboom voor meerdaags toerisme 

- Naamsbekendheid Turnhout als bestemming voor meerdaags verblijf

- Kaderend binnen zomercampagne 2021 

- Budget: 35 000 euro



Uitgangspunten

1. erkende logies (m.u.v. groepsverblijf)

2. leisure overnachtingen

3. evenredige verdeling over de verschillende erkende logies obv
overnachtingscapaciteit per vestigingseenheid

4. twee golven qua promotie: juni (aanloop naar zomer) en september (aanloop naar 
najaar)

5. Logies moeten (online) boekbaar zijn

6. Kaderend binnen zomercampagne 

7. Landingspagina op website toerisme en doorlink vanuit www.totinturnhout.be



Toeristische logiescapaciteit (erkend)

- 5 hotels 

- 6 B&B

- 1 vakantielogies

- 2 vakantiewoningen 

- 1 camping

- 1 jeugdverblijf

- 1 vakantiecentrum

Deelnemers? 

Van de potentiële deelnemers (m.u.v. groepsverblijf) doet bijna 
iedereen mee.



Grote lijnen reglement

1. Doel: aanbieden één gratis overnachting per verblijf te Turnhout aan een particuliere 
klant bij het boeken van meerdere overnachtingen bij erkende logies te Turnhout

2. Verdeelsleutel op basis van het aantal kamers (verhuureenheden) van de 
logiesuitbatingen (per vestigingseenheid):

Logies met 1-5 kamers: max 5 gefactureerde nachten 
Logies met 6-10 kamers: max 10 gefactureerde nachten 
Logies heeft 11-50 kamers: max 40 gefactureerde nachten 
Logies heeft 51-100 kamers: max 75 gefactureerde nachten

3. Boekingen in twee promotiegolven: juni (verblijf van juni tem augustus) en september 
(verblijf van september tem december)

4. Per geboekte gratis nacht: subsidie van 100 euro (binnen max. - verdeelsleutel)

5. Monitoring aantal geboekte nachten binnen actie: door logies ism toerisme

6. Boeken enkel via eigen boekingskanaal/module van de deelnemende logiesuitbater



Ontdekkingspas

- Op ontdekkingsreis door de stad tijdens staycation of daguitstap (dagtrip en meerdaagse 
toerist)

- Primaire doelgroep: gezinnen met kinderen

- Ontdekken van diverse belevingen in Turnhout: o.a. musea Turnhout, stoomgroep, 
zwembad, minigolf, escape 2300, Toerisme & UiT, enz.

- Kortingen bij deelnemers

- Stempelkaart

- Tijdens looptijd zomercampagne: van 1 juni tot 30 september 2021



Flankerende maatregelen bij 
concessieovereenkomst 
Warandeparking – verlenging



Schoolreglement van de Sport- en 
Handelsschool Turnhout - schooljaar 
2021-2022



Algemene Vergadering Iveka



Vragen van raadsleden



Vraag van raadslid Guy Van Litsenborg

Verkeerssituatie in de Muizenvenstraat richting containerpark IOK.

Beste schepen, ik krijg regelmatig de opmerking dat er in de Muizenvenstraat aan de Car-

Wasch auto’s staan aan te schuiven om naar het containerpark te gaan. Een lange aanschuif 

file.

De bewoners en de bedrijven die aan de rechterkant gelegen zijn hebben op eigen initiatief al 

bordjes geplaatst om de in en uitritten vrij te houden. Om zelf uit hun bedrijf te kunnen 

vertrekken.

Wat het grote probleem is : 

wanneer er een grote aanschuif file staat (zelfs tot aan de car wach) voor een bezoek aan het 

containerpark en er vrachtwagens aankomen die moeten laden/lossen in het bedrijventerrein 

Muizenvenstraat bij bedrijven gelegen aan de linkerkant van het industrieterrein. 

Zij in de file komen te staan tussen de voertuigen die op het containerpark moeten zijn, vaak 

langere tijd eer ze kunnen afslagen links in het industrie gedeelte.

Dit is ook voor de werknemers die in de industrie werken , denk aan Limar vroege late ploeg, 

deze werknemers moeten dan ook aanschuiven in de aanschuif file

Of ze rijden de file links voorbij , in de wetenschap dat er een voertuig van de andere kant komt 

aanrijden , en dit geeft dan weer homeles.



Vraag van raadslid Guy Van Litsenborg

Mijn vraag aan de schepen om deze verkeerssituatie te bekijken met de dienst mobiliteit en te 

verbeteren / aan te passen zodat de bedrijven die daar gevestigd zijn  geen hinder ondervinden 

van de lange aanschuif file naar het containerpark wanneer zij leveringen verwachten of hun 

werknemers om een bepaald uur op de firma aanwezig moeten zijn.

Graag reactie aub.



Vraag van raadslid Peter Roes

Het valt mij op wanneer ik me met de fiets in Turnhout verplaats en ik kom naast de 

gekende groene glasbollen dat er veel sluikstort naast gezet wordt.

Regelmatig zie ik sluikstort staan aan de glasbollen, bv de glasbol aan de brandweer 

kazerne. Daar staat alle dagen sluikstort naast.

Mijn vragen:

Wat is het gewicht dat er aan sluikstort is opgehaald in Turnhout in 2020

Zijn er bepaalde plaatsen waar men Pv op kunnen maken heeft omwille van 

bruikbaren sporen van de vervuiler. 

Zijn er plaatsen waar camera controles werden, worden uitgevoerd

Is het gewicht sluikstort afval gekend wat in 2020 opgehaald is door de mooimakers , 

de vrijwilligers van de stad die dagelijks, wekelijks hun opruim actie lopen.

Hoeveel erkende vrijwilligers kent onze stad die sluikafval ruimen?

Wat doet de stad om het sluikstortbeeld op die locatie’s te verbeteren. 

Graag reactie



Cijfers



Zwerfvuilvrijwilligers



Wat gebeurt er om sluikstorters te 

‘betrappen’?

- Camera’s op hotspots

- Zoeken naar bewijsmateriaal bij ophalen sluikstorten en leegmaken van de 

vuilbakken

- Bij vondst: 

- Opmaken dossier voor politie

- Opmaken bijkomende onkostennota (voorlopig)

- Politie stuurt door naar GAS-ambtenaar

- GAS-ambtenaar volgt procedure

- Bij schuld: inning boete en onkostennota door Financiën



Actie met camera’s begin 2021

- 6 locaties, 8 vaststellingen

- Op de gekozen plekken werd een mobiele bewakingscamera 

geplaatst die daar telkens tussen de 15-20 dagen opgesteld 

stond.

- Plaatsen waren glasbollen, rond vuilbakken, locaties waar veel 

wordt gesluikstort

- Meer onderzoek op het veld is nodig

- Nader bekijken van het ‘sluitstuk handhaving’ binnen het 

geheel van de werking



Vraag van raadslid Peter Roes

Werkzaamheden Scheperstraat- Brandhoefstraat Schorvoort

Start werken 22 februari – einde van de werken voorzien 14 mei.

Enkele vragen :

Hoe komt het dat de werken zoveel vertraging opgelopen hebben?

Is er dan met de aannemer geen afspraak gemaakt tegen welke datum deze werken 

moeten klaar zijn en wat de eventuele gevolgen zijn als einddatum niet gehaald word.

Wie volgt vanuit de dienst deze werken op?

De vraag van de buurtbewoners resterend gedeelte van de brandhoefstraat , 

schansstraat en welvaartstraat vragen of bij hun in de volgende fase de stoepen 

vernieuwd worden?

Of komt er geen volgende fase meer?



Vraag van raadslid Bart Voordeckers

Graag toelichting over het collegebesluit ivm retentiebekken Stadspark



Vraag van raadslid Luc Debondt

Stand van zaken fietspad Heidevenstraat-Bleekhoefstraat

Bewoners en de wijkagent vragen oplossingen voor het gebruik van het vernieuwde 

fiest- en voetpad. Voertuigen maken geregeld gebruik van deze verbinding tot zelfs 

tegen het fietspad naast het spoor.



Vraag van raadslid Luc Debondt

Wat heeft de schepen van dierenwelzijn al gerealiseerd van het bestuursakkoord 

tijdens de voorbije 2,5 jaar ?



Acties rond 
dierenwelzijn



Project zwerfkatten

• Samenwerking met vzw Poezenmoeders

• Zwerfkatten worden gevangen en naar een dierenarts 
gebracht voor sterilisatie/castratie en verzorging. 

• Zwerfkatten worden terug gezet op de plaats waar ze 
gevonden werden. Schuilhuisjes worden geplaatst waar 
mogelijk.

• Kittens worden ter adoptie aangeboden.



Samenwerking met dierenwelzijnsorganisaties

• Poezenmoeders vzw

 Subsidie van 1.250 euro

• dierenasiel Veeweyde vzw 

 voor de opvang en verzorging van verloren gelopen, 
gedumpte of in beslag genomen dieren

 Subsidie van 0,10 euro/inwoner

• Vogelopvangcentrum VOC Herenthout

 Subsidie van 1.000 euro



Dierenambulance 

• Wildlife Taxi Team Midden-Kempen

• Werkingsgebied in 24 gemeenten waaronder Turnhout

• Vrijwilligers brengen zorgbehoevende dieren over naar een 
opvangcentrum



Meldpunt (dierenleed en dierenmishandeling)

• Meldpunt bij de Vlaamse dienst Dierenwelzijn als de eigenaar 
van het dier gekend is.

• Meldpunt bij de Lokale politie (milieupolitie) als de eigenaar 
van het dier niet gekend is, of als de situatie heel dringend is.

• Meldingen over:

 Dierenmischandeling in woningen, asielen, weides, 
kermissen, …

 Aankoop van zieke dieren bij erkende kwekers

 Katten en honden die particulieren te koop aanbieden via 
sociale media of zoekertjes-websites



Huisdiersticker 

• Doel: aantal huisdieren dat sterft bij woningbrand 
verminderen.

• Gratis af te halen bij het onthaal van het Stadskantoor.



Soortenbescherming

• Aanleg van bijenvriendelijke beplantingen: vb. bloemenweides in Park 
Heizijdse Velden, park Begijneveldekens, …

• Turnhout adopteerde de vlindersoort ‘Icarusblauwtje’. Het beheer van enkele 
graslanden en bloemenweides wordt afgestemd met de vlinderwerkgroep 
van Natuurpunt. Door een aangepast beheer, zijn er meer kansen voor 
vlinders, bijen en andere insecten. 

• Aanleg van amfibieënpoelen: zomer 2021: Stadsbos

• Subsidie voor behoud van zwaluwnesten (boeren-, huis- en gierzwaluw) 

• Mogelijkheden voor het plaatsen van eekhoornbruggen wordt nog bekeken 
met Natuurpunt. 

• Via GNOP-subsidies: inrichting en uitbouw van vleermuizenreservaat La 
Bonne Espérance



Sensibilisatie

• Via de stedelijke website (dierenpagina is in opmaak)

 Thema dierenwelzijn: meldpunt voor 
dierenverwaarlozing en -mishandeling, zwerfkatten, 
hondenlosloopzones

 Thema overlast dieren: ratten, duiven, everzwijnen, 
eikenprocessierupsen

• Via het Stadsmagazine (maart 2020): artikel “zorg voor 
dieren”

• Via folders en affiches Dierenwelzijn Vlaanderen: thema 
sterilisatie/castratie van katten



Educatieve projecten in Turnhoutse scholen

Nieuwsbrief (februari 2021) verstuurd naar de Turnhoutse scholen

• Bekendmaking project ‘Oog in Oog’.

• Dienst Dierenwelzijn van het Departement Omgeving.

• Website met gratis lespakketten over:

 Dierenwelzijn

 Gezelschapsdieren

• Voor kleuter- en lager onderwijs

• Lessen worden nog verder aangevuld voor het secundair onderwijs en ook voor 
de thema’s landbouwdieren, exotische dieren en proefdieren



Verbod op vuurwerk voor de veiligheid van 
mens en dier

Basisprincipe: verboden, tenzij toestemming gemeente 
(Hoofdstuk VIII, artikel 1 UGP)

Het maatschappelijk draagvlak voor het gebruik en opslag van 
vuurwerk wordt alsmaar kleiner. Vergunningen voor het gebruik 
en opslag van vuurwerk worden slechts zeer uitzonderlijk 
afgeleverd. 



Verbod op de verkoop van 
gezelschapsdieren op markten

Opgenomen in het UGP (Afd. III, artikel 14)



Vraag van raadslid Luc Debondt

Gaat de stad Turnhout AWV benaderen om bijkomende maatregelen te nemen voor 

de gevaarlijke situatie voor voetgangers en fietsers aan dit kruispunt van de ring met 

de Steenweg op Oosthoven ? Jammer genoeg is er hier de afgelopen dage een 

dodelijk slachtoffer gevallen dat misschien had kunnen voorkomen worden.

In het verleden is daar al uitdrukkelijk om gevraagd door de stad, doch steeds zonder 

succes. Het plaatsen van een oranje knipperlicht zou de aandacht verhogen voor het 

afslaand verkeer dat richting Ravels afdraait.

Is de stad bereid tijdelijke maatregelen te nemen in afwachting van een oplossing. 

Misschien het plaatsen van een oranje waarschuwingsbord voor overstekende 

voetgangers en fietsers.



Punten agenda Gemeenteraad 
en Raad Maatschappelijk 
Welzijn



Uit het college



PICKNICK 
2021

Zoek de kleine gelukjes 



2020



PICKNICKEN 
ALS BELEVING 
EN 
ONTMOETING
Ruimte voor de kleine gelukjes

Aangename plekjes maken 
voor kleinschalige beleving 
en ontmoeting.

Voor een zomer 
in eigen land, streek en buurt.

Hoe ontwikkelt 

corona zich tegen 

volgende zomer ?  

Hoe klein de 

bubbels, hoe groot 

de afstand ?

Typische en 

onbekende 

plekken 

ontdekken

Verschillende 

doelgroepen en 

verschillende 

omgevingen

Samenwerking 

met buurten en 

organisaties Als Turnhoutse 

regio sterker uit 

de corona-tijd 

komen

Kleinschalige 

ontmoeting en 

vrijetijdsbesteding voor 

beter mentaal welzijn

2020



Elk jaar is er 
wel wat nieuws 
te ontdekken

Overleg met 

buurtraad

Zowel voor 

externe toeristen 

als eigen 

bewoners 

interessant

Bijzonder overleg ivm

aandachtsplekken

evaluatie

Gebruiksregels 

behouden

Samenwerking 

met HORECA
Vast team en  

onderhoudsploeg 

zwerfvuil

avondlawaai



120 
picknicktafels 
op 100 
plekjes

wandel- en 
natuurgebieden

buurtpleinen in de 
wijken

toeristische 
plekken in het 
centrum



Animatie & 
beleving

Picknickmanden 
ism horeca

Verhalen van “het 
Bankje”

Fiets- en 
wandelroutes



start van in de paasvakantie

Volledige uitrol in juni

- Standaard

- Kindertafels

- Voor 

rolstoelgebruikers

- Voor senioren

Tafels voor 

iedereen

www.turnhout.be/melding

picknick@turnhout.be

Meldpunt:

Vragen:



Relancebudget 100.000 euro

2021

Tot nu toe

25.250

Waarvan

Seniorentafels  14.000

Kaart 7.600

Info 2.850

Nog te besteden

ong 23.000

2020

51.600

waarvan

Tafels 36.000

Kaart 8.300

info 4.500

e.a.     2.800



Stadskantoor, campus Blairon 200, 2300 Turnhout
+32 14 44 33 11, stad@turnhout.be, www.turnhout.be


